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Inleiding 
 

Dit zijn de laatste Algemene Beschouwingen voordat komend jaar de verwachte 

nieuwe gemeenteraadsverkiezing plaats zal vinden. De ChristenUnie zal onder het 

thema “Voor een gezond Maasluis” deze verkiezingen ingaan. Wij hebben dan ook 

deze algemene beschouwingen dit thema reeds meegegeven. 

Er is een goede reden om voor dit thema te kiezen. Immers, op vele terreinen kunnen 

we ons afvragen hoe gezond we er voor staan. Financieel niet, al jaren niet. De 

omgang met burgers laat ook veel te wensen over. De frustraties nemen toe. 

Bezwaren van burgers worden wel aangehoord maar worden weinig serieus 

overwogen. Dat hebben we gezien bij het snippergroen dossier, bij de meer dan 100 

bezwaarschriften m.b.t. de Boonerlucht, bij de discussie Blommerslaan / Tooroplaan. 

Er is niet serieus gekeken naar de plannen van de ondernemersverenigingen om de 

Koningshoek te verplaatsen naar de Kapelpolder. We verloren rechtszaken t.a.v. de 

Burgemeesterswijk en de Vogelwijk. 

Is er niet veelal sprake van een tunnelvisie? Zijn we er echt wel voor de bewoners 

wanneer blijkt dat er zoveel frustratie wordt opgeroepen? 

 

Christelijke politiek, waar de ChristenUnie voor staat, is sociale politiek.  

Gericht op de mensen waarom het gaat. De Bergrede, door Jezus als Gods  

Zoon uitgesproken (lees het Bijbelboek Mattheus 5 hier maar op na), geeft  

ons hierin een heel duidelijke richting. Open, kwetsbaar en transparant.  

Naar de mensen, de bevolking, die op ons rekenen. 

“Veel informatie wordt door colleges van B&W afgeschermd. Daardoor kunnen  

gemeenteraden moeilijk hun controlerende functie vervullen”. Aldus Saskia  

Norman-den Uyl op 1 juni 2006. Veel te veel informatie wordt achter gesloten  

deuren verstrekt, voor zover we informatie krijgen. Een open en transparant  

bestuur wekt vertrouwen bij de burger. Achterkamertjes politiek hoort daar  

niet bij. We weten vaak zelf niet welke informatie ons onthouden wordt. 

 

Missie en prioriteiten 
Bij een missie verwacht je gedrevenheid. Wellicht is die er wel, maar dat blijkt niet. 

Dat met de herontwikkeling van winkelcentra, binnenstad en haven (mede) beoogd 

wordt dat Maassluizers hun geld zoveel mogelijk lokaal besteden en dat mensen van 

buiten Maassluis hiernaar toe worden getrokken, begrijpen wij. Maar het is ook 

duidelijk dat het met die herontwikkeling weinig opschiet en er weinig vordering is 

geboekt. 

Ook dat het aantal inwoners de komende jaren substantieel zal stijgen vinden wij 

veel te optimistisch. We zien dat nog niet zo snel gebeuren. 

Voor het sneller realiseren van de geprognosticeerde nieuwbouw is in ieder geval 

visie nodig. Dat missen we op dit moment heel duidelijk. 
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Financiële positie 
 

Gezond financieel beleid 

Deze laatste algemene beschouwingen van deze raadsperiode willen we beginnen 

met de financiële paragraaf. 

Want: we kunnen nog zoveel mooi plannen hebben, wanneer het geld er niet is 

kunnen we niets. 

Het college doet voorkomen dat de huidige slechte financiële positie van onze 

gemeente ons plotseling is overkomen. Met deze houding zijn wij het volstrekt niet 

eens.  

Een goede boer houdt een deel van zijn zaad achter om weer te kunnen zaaien. 

Of om bij onze slogan te blijven: je hebt voor moeilijke tijden altijd een gezond 

appeltje voor de dorst nodig. 

Dit college heeft in haar ambitie al het zaad gezaaid en alle appels opgegeten. 

Met daarbij de economische crisis bevinden we ons nu in zwaar weer. 

Soberheid had vele jaren geleden al het sleutelwoord moeten zijn, zoals ook door ons 

aangegeven. Maar nee, er moest gescoord worden met ambitieuze plannen en hoge 

doelstellingen. En nu de wal het schip keert pakt het college de bezem om alle 

narigheid naar een volgende raad te schuiven. 

Wat ons betreft geen voorbeeld van goed rentmeesterschap. 

 

Met grote ongerustheid heeft onze fractie dan ook kennis genomen van de 

programmabegroting 2010 en de voorgestelde bezuinigen in het raadsvoorstel. Ten 

aanzien van de financiën van de begroting en de daarbij voorgestelde bezuinigingen 

stelt de ChristenUnie zich op het standpunt dat de begroting over 2010, maar ook de 

meerjaren begroting sluitend moet zijn en er geen onverwacht tekort in het komende 

jaar en de jaren daarna mag ontstaan. Ook afgelopen jaren heeft onze fractie het 

college er al op gewezen dat het voorgestelde meerjarig sluitende karakter van de 

jaarbegroting een gevaarlijke exercitie is die niet zonder gevolgen kon blijven. Vroeg 

op laat loop je dan tegen een tekort aan wat bijna onoplosbaar is. Ook zal een groot 

tekort een negatieve weerslag hebben op het weerstandsvermogen. 

 

Ten aanzien van de voorgestelde bezuinigingen heeft onze fractie twijfels of de 

genoemde punten in het dekkingsvoorstel wel voldoende realistisch zijn en niet te 

ambitieus en te rooskleurig zijn voorgesteld. De huidige financiële situatie van 

Maassluis laat praktisch gezien geen ruimte voor nieuw beleid. De fractie van de 

ChristenUnie is van mening dat de sociaal zwakkere in Maassluis niet de dupe 

mogen worden van noodzakelijke bezuinigingen. Ook vind zij dat er niet bezuinigd 

mag worden op de ondersteuning aan sportactiviteiten.  

 

Ten aanzien van de voorgestelde bezuinigingsvoorstellen heeft onze fractie nog een 

aantal punten die om verduidelijking vragen zoals de voorstellen over de extra 

korting goederen en diensten. De korting op gemeenschappelijke regelingen en de 

efficiency korting. Wij zijn van mening dat zeer onzeker is of deze bezuinigings- 
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voorstellen het gaan halen. Daarbij stellen wij voor om de post precariorechten 

kostendekkend te maken.  

 

Om de benodigde financiële ruimte te creëren en te komen tot noodzakelijke 

ombuigingen acht onze fractie het noodzakelijk om hiervoor op zeer korte termijn 

een werkgroep in te stellen die zich bezig zal houden aan de ontwikkeling en een 

stappenplan om te komen tot een sluitende begroting die voldoet aan de wensen van 

de gehele gemeenteraad. De ChristenUnie Maassluis is gaarne bereid om hieraan zijn 

medewerking te verlenen. 

 

Openbare orde en veiligheid 

 
Veel wordt in werking gezet om van Maassluis een veilige en prettige stad te maken, 

plezierig om in te wonen. 

Er wordt gewerkt met een veiligheidsketen. Belangrijk is dan wel dat iedere keten 

sterk is en goed moet functioneren. 

Met een keten ben je van elkaar afhankelijk. Toezien op elkaar is in deze vorm van 

samenwerken van het grootste belang. 

De aanpak om hennep kwekerijen zowel strafrechtelijk als bestuursrechtelijk aan te 

pakken wordt door ons volledig gesteund. Het hebben van een zgn. coffeeshop is in 

dit kader ook niet wenselijk. Zeker niet in de omgeving van scholen, alsmede een zo 

mogelijke jeugdopvang en braderieën. 

Het is uiterst triest dat het aantal meldingen van huiselijk geweld zo toeneemt dat er 

extra budget noodzakelijk.  
 

Stedelijke ontwikkeling en economie 

 
Bij onze vorige algemene beschouwing schreven we nog dat onze gemeente een 

duidelijke ontwikkeling doormaakte. Immers, in de raadsperiode 2002-2006 werden 

vele rapporten geschreven en kwam de woningbouw maar moeizaam en vertraagd 

op gang. Met de nieuwe wijze van werken en het opstellen van projectdocumenten 

leek er een goede slag geslagen te worden. Overzichtelijk, projectmatig en duidelijke 

fasering. En inderdaad de eerste jaren van deze raadsperiode leek het dat er een 

inhaalslag zou worden gemaakt. 

Met het maken van projectdocumenten en het aangeven van fasering komen we er 

helaas niet. Op vele fronten zit de stad op slot. Met grote gevolgen voor zowel de 

leefbaarheid in de stad als de financiële huishouding. 

 

Gelukkig wordt er in Maassluis gebouwd. Er ontstaan nieuwe en vernieuwde 

wijken. Maassluis krijgt een ander aanzicht. Gelukkig maar. Desondanks is het voor 

starters moeilijk om aan een woning te komen. Er is aandacht voor en er zijn 

maatregelen genomen om dit probleem enigszins aan te pakken. Wij moedigen u aan 

hier oog voor te blijven houden. Vooral als u de jonge Maassluizers in Maassluis wilt 

houden. Over hoogbouw heeft de ChristenUnie een duidelijke visie. Er zijn grenzen 
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aan het hoogbouw gehalte. 

 

De Dijkpolder is een onderwerp dat telkens terugkomt.  

De grootste blunder die bij de coalitie onderhandeling is gemaakt is wel de eis dat er 

beslist een derde aansluiting moet komen, wil er van ontwikkeling van de Dijkpolder 

sprake kunnen zijn. Alle onderzoekingen hebben tot nu toe uitgewezen dat zowel de 

noodzakelijkheid niet is aangetoond als dat er geen enkel zicht is op hoe één en 

ander gefinancierd kan worden. Er wordt veel over gepraat maar er gebeurt weinig 

tot niets. Externe bureaus worden ingeschakeld om hun onderzoeken te doen en 

vervolgens wordt de rekening gepresenteerd. Het heeft al heel wat geld gekost maar 

we zijn nog geen stap verder. 

De Dijkpolder is per 1 januari 2004 door de provincie toegewezen om daar 

woningbouw te realiseren. Of we dat nu wenselijk vinden of niet. In de afgelopen zes 

jaar hadden daar al 1000 woningen kunnen worden gerealiseerd. Hetgeen tot ruim 

 € 1.000.000,= aan extra inkomsten vanuit het gemeentefonds zou hebben geleid. De 

blokkade om de Dijkpolder te ontwikkelen heeft er toe geleid dat er na jaren nog 

steeds geen besproken en vastgestelde Wegenstructuurvisie ligt. Ook de 

ontwikkeling van de wettelijk voorgeschreven Structuurvisie ligt te wachten en als 

het aan het college ligt, kan dit nog minimaal een jaar gaan duren. Dit mede vanwege 

beoogde studie met de gemeente Midden Delfland om een aansluiting te zoeken op 

de provinciale weg N468. En zonder de wettelijke structuurvisie worden, alsof het 

nog niet genoeg is, ook de voortgang m.b.t. de bestemmingsplannen geblokkeerd. 

 

Ook de ontwikkeling van winkelcentrum de Koningshoek ligt al acht jaren stil. Vele 

plannen zijn gemaakt maar van enige voortgang is geen sprake. Het plan om tot een 

nieuw winkelcentrum ter grote van 30.000m2 is al in de vorige raadsperiode van tafel 

gegaan. Maar het vernieuwde plan om het winkelcentrum geheel te vernieuwen met 

een BVO van 24.000m2 schiet het ook niet op en er is geen enkel zicht op dat er 

duidelijke stappen worden gezet. Er wordt gepraat, overlegd en geluisterd naar ASR 

(Fortis) terwijl Unibail Rodamco nog steeds eigenaar is. Het zou goed en verstandig 

geweest zijn om het plan van de OFM, de ondernemers Stadshart Maassluis en de 

ondernemers Koningshoek serieus te nemen. Dit plan dat samenvoeging van de 

Koningshoek en de Binnenstad beoogde heeft zelfs geen serieuze kans gekregen. Een 

goed en degelijk onderzoek had een evenwichtige keus dichterbij kunnen brengen. 

Helaas. Er waren al andere plannen voor de Kapelpolder, zoals gebleken is. Bij 

uitvoering zouden we twee problemen oplossen n.l. de verpaupering van de 

binnenstad en van de Koningshoek. Bij uitbreiding van 10.000m2 BVO in de 

Koningshoek en 6.000m2 in de Binnenstad ontbreekt elke vorm van realiteit. 

 

Het economisch beleid leek met het verschijnen van de Integrale Economische 

Beleidsnota Maassluis eindelijk een goede slag te maken. Maar het resultaat is uiterst 

mager. Bedrijventerrein de Dijk zou geheel geschikt gemaakt worden voor het naar 

Maassluis halen van nieuwe bedrijven en een aanbod leveren voor Maassluise 

bedrijven die expansie mogelijkheden zoeken. De hoge grondprijzen tussen de  
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€ 450,= en € 600,= per m2 hebben alle acht geïnteresseerde bedrijven doen afhaken. 

Het is triest dat de acht geïnteresseerde bedrijven geconfronteerd zijn met zulke 

onbehoorlijk hoge grondprijzen terwijl blijkt dat nu aanzienlijk lagere prijzen 

berekend worden. Hier is gemeten met twee maten. 

Voor de Kade wordt geen inzet gepleegd dit als bedrijfsterrein te behouden. Dit 

vinden wij een gemiste kans. De geplande bedrijvenstrook van 7 ha in de Dijkpolder 

is zeer onzeker. “Een sterk bedrijfsleven in Maassluis is van groot belang voor de 

plaatselijke werkgelegenheid” lezen we in het POH. Volkomen juist. Het bevorderen 

daarvan hebben we gemist en de contacten met het bedrijfsleven verlopen uiterst 

moeizaam. Het beleid en de inzet in deze raadsperiode is uiterst mager 
 

Stedelijk beheer 

 
Wij zijn blij dat de campagne schoon, heel en veilig zal worden voortgezet en dat het 

overleg met partners en actieve bewoners zal worden voortgezet. Het lijkt ons 

overigens goed niet alleen de actieve maar alle bewoners hierbij te betrekken. 

De bestaande groenstructuur mag niet worden aangetast en zal waar mogelijk 

worden versterkt met hoogwaardiger groen. Lijkt ons een goed plan. Niet aantasten 

wel hoogwaardiger. Graag zien we uitleg wat u daaronder verstaat. 

Bij de inrichting en exploitatie van de natuurspeeltuin zullen middelen vrijgemaakt 

moeten worden. Bovendien is er nog geen vastgestelde locatie, zoals we lezen. Het 

lijkt ons dat daar geen geld op de begroting voor wordt vrijgemaakt? 

Het Eindrapport Wegenstructuurvisie van 7 december 2006 is nog steeds niet in 

commissie en raad besproken. Uiterst triest. Dan kan ook het strategisch document, 

op basis waarvan de weginfrastructuur en de verwachte verkeersvraag zal worden 

afgestemd, niet gerealiseerd worden. Met alle gevolgen van dien. Dat heeft ook 

gevolgen voor het inrichten van het 30km gebied.  

Nieuwsgierig zijn we wanneer er gestart wordt met de aanleg van de zgn. turbo of 

kluifrotonde t.b.v. de verkeersafwikkeling van afrit 7 op de A-20. 

De aanleg van de Blankenburgtunnel of eventuele brug zou een ernstige aanslag 

betekenen voor het natuurgebied Aalkeetpolder/Boonerlucht. Uw verzet hiertegen is 

ook ons verzet.  

De parkeerproblematiek in de wijken vraagt extra aandacht. We roepen het college 

op de communicatie met de bewoners aan te scherpen en te verbeteren. Zelfs de 

politie is niet altijd op de hoogte van bepaalde aanpassingen rond het parkeren in de 

wijk met alle gevolgen van dien. Wij vroegen reeds begin dit jaar aandacht voor de 

parkeerproblemen in Sluispolder- Oost. Oplossingen worden helaas traag 

uitgevoerd.  

De gemeentelijke kosten voor de brug over de keersluis van € 850.250,= lijken ons 

buiten proportioneel hoog. Het zou goed zijn het voorstel van de MSR, genoemd bij 

de behandeling van de Kadernota, nog eens nader te bestuderen. Dit voorstel gaat uit 

van de helft in kosten. 

Wij willen nadrukkelijk uw aandacht vragen voor het onderhoud van wegen, 

bruggen en kades. Dat kunnen we niet structureel voor ons uitschuiven.  
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 Onderwijs en jeugd 
 

Onderwijs 

Schooluitval is ondanks de inzet van de afgelopen jaren nog steeds een groot 

(maatschappelijk) probleem en in het bijzonder voor de leerling die het betreft. 

Jaarlijks verlaten nog steeds veel leerlingen zonder startkwalificatie het onderwijs, 

waarmee hun kansen op het volwaardig kunnen innemen van hun plek in de 

maatschappij worden verkleind. Dit is niet acceptabel. De aanval op schooluitval 

heeft daarom hoge prioriteit 

 

Jeugd 

Wij leven in verbondenheid met onze kinderen; onze kinderen leven in 

verbondenheid met ons. De jeugd verdient onze zorg.  

Kinderen zijn minder lang kind dan vroeger en in de opvoeding is soms sprake van 

onmacht en onzekerheid bij de ouders.  

Het Centrum voor Jeugd en Gezin heeft onze volledige steun. 

En ook het project Veilig Opgroeien in Maassluis steunen we van harte.  

De ontwikkelingen in de opvoedingsondersteuning moeten robuust uitgevoerd 

worden. Zodat ook over 15 jaar de projecten nog steeds in uitvoering zijn. 

De uitvoering van de belangrijkste elementen moet goed geborgd zijn.  Extra 

activiteiten kunnen enkel worden uitgevoerd wanneer hiervoor de benodigde 

financiële middelen voorhanden zijn. 

Het pedagogisch spreekuur is voor ons een voorbeeld van een basis element. Op een 

laagdrempelige manier de opvoeding ondersteunen is ontzettend belangrijk. 

 

Werk en inkomen  
 
Arbeid 

Door arbeid ontplooien mensen hun talenten. Ze werken aan hun eigen welzijn en 

dat van de samenleving.  In Maassluis zijn goede resultaten geboekt in de 

begeleiding van langdurig werklozen, bijstandsgerechtigden en gedeeltelijk 

arbeidsongeschikten op zoek naar werk. 

Dit begeleiden naar betaald (of als dat niet lukt, onbetaald) werk zal ook de komende 

jaren een grote uitdaging zijn. 

 

Ruimhartige inkomensvoorzieningen  

Armoede en sociale uitsluiting zijn onaanvaardbaar. Bepaalde groepen mensen 

blijken niet meer te kunnen rondkomen. Naast hulp door familie, vrienden, 

buurtbewoners of een kerk- of buurtgemeenschap, is het aan de overheid om hier 

recht te verschaffen.  

Wij steunen het college op het gebied van ruimhartige inkomensvoorzieningen. 

Alleen is ook hier onze oproep “versterk de stad” op zijn plaats. 
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In plaats van computers te verstrekken kan bijvoorbeeld ook het gebruik van onze 

eigen bibliotheek worden versterkt. 

 

Preventie schuldhulpverlening 

Zoals in de opvoedingsondersteuning een laagdrempelig pedagogisch spreekuur is 

ingericht zo moet een dergelijke aanpak er ook zijn op het gebied van 

budgetvoorlichting. Net als vorig jaar pleiten we ervoor dit onderwerp breed 

preventief in te zetten. Het is een probleem waar veel Maassluizers mee te maken 

hebben.  Een algemene budgetvoorlichting is nodig voor een brede doelgroep. 

 

Zorg en welzijn  

 
Vrijwilligerswerk 

Deelname aan het arbeidsproces is van groot belang voor de samenleving. Maar 

betaalde arbeid is niet het enige dat telt. Er moet ook waardering zijn voor niet-

betaalde, maar wel uiterst noodzakelijke arbeid zoals (mantel)zorg, opvoeding en 

vrijwilligerswerk.  

Ook in 2010 moet het vrijwilligerswerk in Maassluis actief gepromoot worden. 

 

Consultatiebureau voor senioren 

Door de gezondheid van senioren preventief te volgen kunnen ziektes voorkomen 

worden of vroegtijdig worden opgespoord. 

Op deze wijze wordt de gezondheid van deze groep beschermd en bevorderd. 

 

GGD RR, Maatschappelijke opvang 

De uitvoering van de werkzaamheden van deze organisaties moet kritisch worden 

gevolgd. Dit omdat de jaarverslagen en beleidsplannen van deze organisaties 

regelmatig vragen oproepen. Bijvoorbeeld op het gebied van kostenbeheersing. 

 

Een veelkleurige samenleving                                                                                         

Nederland heeft de trekken van een immigratieland gekregen. De ChristenUnie staat 

voor een gemeenschap die zich vanuit haar christelijke traditie openstelt voor 

migranten en vreemdelingen. Op hun beurt zullen vreemdelingen moeten 

participeren en de wil tonen tot integratie in de Nederlandse samenleving. De 

rechtsstaat en de democratie als principes voor de inrichting van de Nederlandse 

samenleving staan daarbij voorop. Alle burgers behoren zich zo te gedragen dat zij 

geen inbreuk maken op het algemeen belang van de samenleving, de openbare orde 

en de rechten en vrijheden van andere burgers.  

Integratie in onze samenleving staat het behoud van de eigen culturele identiteit niet 

in de weg. Het is wel van groot belang dat in het onderwijs en in 

inburgeringtrajecten voldoende aandacht is voor het Nederlandse 

gemeenschappelijk cultureel, religieus en historisch erfgoed. 
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Voor herstel van de sociale samenhang is expliciete aandacht nodig. Moslimjongeren 

die zich deel voelen van onze maatschappij en zich voluit opgenomen weten in onze 

samenleving zullen meer weerbaar zijn tegen radicalisering. Aan de andere kant 

wordt ook van hen ondersteuning gevraagd voor de Nederlandse rechtsstaat en 

democratie.  

 

Een succesvolle integratie komt van twee kanten.  

Een goede integratie vraagt inspanningen van iedereen, zowel van de oud- en 

nieuwkomers in ons land, als van de Nederlanders van huis uit 

Het rendement van taalcursussen neemt snel af wanneer tijdens en na de cursus niet 

actief Nederlands wordt gesproken, bijvoorbeeld door het ontbreken van 

(vrijwilligers)werk. Het actief spreken van de Nederlandse taal moet dan ook stevig 

gepromoot worden. 

 

Sport, cultuur en monumenten 

 
Sport 
Sport is niet in de allereerste plaats voor ambitieuze mensen. Het zal zeker duidelijk zijn 

dat topsport binnen de gemeentegrenzen een promotionele uitstraling heeft. Maar 

sportieve recreatie en recreatieve sportbeoefening is goed voor oud en jong.  

Voor ouderen is het van belang om te bewegen en de sociale contacten blijvend te 

onderhouden. Voor jongeren is belangrijk om de sociale vaardigheden te ontwikkelen, 

vroegtijdig te leren bewegen en te realiseren wat gezond voor het lichaam is. 

 

Wij hebben de indruk dat sport niet een al te hoge prioriteit heeft binnen het 

gemeentelijk apparaat. Bij de Kadernota bleek dat de bij de vorige Algemene 

Beschouwingen toegezegde kunstgrasvelden voor Evergreen en Excelsior waren 

geschrapt. Natuurlijk zijn we verheugd dat nu alsnog het verzoek van de ChristenUnie 

alsmede van de gehele raad om de toezegging gestand te doen, alsnog is gehonoreerd. 

Wanneer we lezen dat “het huisvesten van het primair onderwijs inclusief 

gymnastiekruimtes zelfs een wettelijke plicht is…”, dan blijkt hier geen groot 

enthousiasme uit voor de realisatie van de vereiste sportaccommodaties. Het is bekend 

dat de gymnastieklokalen volledig verouderd zijn en dat een derde sporthal geen 

overbodige luxe is. Dit gezien het aantal uren dat voor zowel bewegend onderwijs 

nodig is en ter bevordering van de sport voor oud en jong. Nu al maakt het Accent 

College - Reviusplein gebruik van de sporthal in Maasland. Het college heeft de 

voorbereidingen voor een derde sporthal stopgezet, zo lezen we. Dat lijkt ons niet juist. 

Wij hebben de indruk dat de genoemde prijs van circa € 8 miljoen wel erg hoog is 

ingezet. De MSR wist ons mede te delen dat een prijs van € 3 miljoen realistischer is. En 

waarom moet de gemeente de sporthal realiseren? Kan dit niet door het particulier 

initiatief gerealiseerd worden? Ook missen wij nog steeds de tarievennota waarvoor 

middels motie 5 vorig jaar is gevraagd. Wij hebben zelfs de indruk dat hier nog geen 

begin mee is gemaakt. 
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De uitwerking van de nota Recreatie m.b.t. de uitbreiding van meer recreatieve 

mogelijkheden in de Boonerlucht (speeltuin, dierenhoek, botenverhuur en horeca) heeft 

niet onze steun. Intensieve recreatie kan beter tussen de spoorlijn en de Vlaardingsedijk 

geplaatst worden. 

Dat het zwembad “Dol-Fijn” een basisvoorziening is, kunnen we bevestigen. Maar of 

het stichtingbestuur voldoende kennis in huis heeft en voldoende breed is samengesteld 

is nog maar de vraag. Allereerst menen wij dat ook de afspraak was dat twee leden van 

de sportraad in het bestuur zou worden opgenomen en vragen wij ons af of er wel 

voldoende afstand is tussen bestuur en uitvoerenden.  

 

Cultuur 

De realisatie van het cultuurpodium laat lang op zich wachten. Er dient duidelijkheid te 

komen: willen we dit podium nu wel of niet? En als die vraag duidelijk is beantwoord 

laat er dan een snel concreet voorstel komen. Deze discussie wordt al veel te lang en te 

weinig concreet gevoerd. 

Wat is de toekomst van het Gemeentemuseum? Daarover is in twee workshops 

gedebatteerd en nagedacht. Het daarna samengestelde rapport van erfgoedhuis Zuid-

Holland is weliswaar onlangs in een plenaire thema avond voorgelegd maar beslist niet 

aan de gemeenteraad ter besluitvorming voorgelegd. Dat is maar goed ook want aan de 

opdracht de toekomst van het Gemeentemuseum te omschrijven is niet voldaan. 

Nadat in 2005 de nota “Cultuur op Maat” verscheen zou een beleidsplan volgen met 

daaraan gekoppeld een actieplan met tijdspad. Waarom daar geen vervolg is gegeven is 

ons niet duidelijk. 

 

1.8 Bestuur en concern  
  

De opmerking dat we als gemeente Maassluis zelfstandig dienen te blijven wordt 

door de ChristenUnie gedeeld. Echter wanneer we lezen “…dat een gemeente van de 

omvang van de gemeente Maassluis zich zal moeten aansluiten bij anderen om een 

succesvol subsidiebeleid te kunnen voeren”, dan vragen we ons af of dit op den duur 

onze zelfstandigheid niet in gevaar kan brengen. 

Met de inzet van steunraadsleden kunnen de politieke fracties inderdaad hun 

werkzaamheden evenwichtiger verdelen, waardoor de werkdruk van raadsleden 

kan worden beperkt. Dat geldt zeker voor éénmans en tweemans fracties. Deze steun 

ontvangen de steunraadsleden sinds 2006 en dat dit beleid in 2010 wordt voortgezet 

is een goed voorteken. Echter de deelname, betrokkenheid en inzet van 

steunraadsleden wordt niet alleen bepaald door het bijwonen van elke bijgewoonde 

vergadering. 

Tenslotte willen we aandacht vragen voor de thema-avonden van de Stadsregio. Die 

worden meestal ’s middags gehouden. Dat bevordert niet het bijwonen voor raads- 

en steunleden met een fulltime baan. Het zou goed zijn deze bijeenkomsten in de 

avonduren te plannen. 
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